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 דו"ח יו"ר  .2

 

המפגש הסתיים לאחר כשעה   שבו השתתף יחד עם יוני. MEVZA -מסכם את קונגרס ה .2.1

 לאור אי הסכמות בנוגע לבחירת יו"ר חדש לארגון.

 ניסיון לא לאפשר לנו להצביע לא צלח.

 לקיימו בישראל.. הצעתי 2022הקונגרס הבא יתקיים במרץ 

 

בשבועות האחרונים אנו פועלים אל מול ראשי הספורט )מינהל הספורט, וועד אולימפי   .2.2

והמועצה הלאומית לספורט( בנוגע לאמות המידה החדשות. ישנה הבנה מוחלטת 

 שהפגיעה הצפויה לענף היא לא מידתית ואפשרית. 

באות לאור הקיצוץ  השבוע נקבל את הצעת המינהל בנוגע לתקצוב האיגוד בשנים ה

 הצפוי בשל אמות המידה. 

 

צפיתי במספר משחקים של האקדמיה ואני שמח לדווח על התקדמות מקצועית בפעילות   .2.3

 גם בגברים וגם בנשים.

 

וכן את אליפות   2023הגשנו בקשה לארח את בית במסגרת אליפות אירופה לנשים בשנת  .2.4

 ( או בית מוקדמות.22אירופה לעתודה גברים )עד  

החלטה סופית שלנו בנושא נקבל רק לאחר מידע מדויק ממנהל הספורט בנוגע 
 לגובה התמיכה. בהתאם לכך נעדכן את ההתאחדות האירופאית.

 

נמשיך להיות במעקב ונפעל לכיסוי חובות האגודות על פי המתווה שגובש בוועדת   .2.5

 כספים ואושר בהנהלה. 

 

 ת של מבנה האיגודבימים הקרובים נגבש צוות לבחינה וחשיבה ארגוני .2.6
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 65% -תזרים המזומנים של האיגוד נמצא בקושי רב בשל העובדה שעד כה קיבלנו רק כ .3.1

בימים הקרובים שיאפשר תשלום   85%מסך התמיכות של המדינה. מקווה להשלמה של 

 ספקים.

 

האסטרטגית של כדורעף החופים הושלמה. מבקש להגדיש חלק גדול מישיבת  התכנית .3.2

 ההנהלה הבאה להצגתה. במקביל נציג אותה לראשי הספורט.

 

 . 2020נבחרת הנערים והנערות ישתתפו בטורניר מוקדמות אליפות אירופה בינואר  .3.3

 יציאת לטורניר הכנה ביוון תתאפשר במידה ויושג מימון של הורי השחקנים/ות.

 

)אושר   20:00 - נקבעה ל להתחלת משחק בליגות לנוערהמאוחרת שעת המשחקים   .3.4

  טלפונית(. 

 

 

 תכנית המשחקים ליגת על וגביע המדינה  .4

 

 אושר לוח הזמנים של תכנית המשחקים בליגות העל לגברים ונשים.  .4.1

 

 מתווה המשחקים של גביע המדינה יובא לדיון בוועדה המקצועית ויובא להנהלה.  .4.2

 

 

 מורשי חתימה  .5

במקומם  בנוסף לחיים קסל ואילן בוכריס אושרו צחי טל ומתן טורקניץ כמורשי חתימה באיגוד

 של אביתר דותן ויבגניה מורגובסקי.

 אושר מינויו של שלמה ברוטמן לחבר הוועדה המקצועית בוועדת השיפוט  .6
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